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Närvarande: Bilaga 1. 
 

1. Tomas Eklund, ordförande i föreningen, hälsar alla välkomna. 
2. Ordförande till stämman väljs – Jon Brändström 
3. Protokollförare till stämman väljs, Caroline-Aleksi Olsson Mägi. 
4. Röstlängden godkännes. 
5. Justeringsmän för protokollet väljs, Ann-Sofie Olsson och Tomas Eklund. 
6. Kallelsen till stämman ansågs vara behörigen kungjord. 
7. Dagordningen godkännes. 
8. Föredrogs styrelsens redovisningshandlingar för räkenskapsåret 2013. Dessa 

godkännes och lades till handlingarna. 
9. Föredrogs revisorernas berättelse för samma tid. 
10. Resultat- och balansräkningarna för räkenskapsåret 2013 fastställdes. 
11. Föreningsstämman godkände styrelsens förslag till resultatdisposition såsom förslaget 

presenterats i årsredovisningen. 
12. Beviljades ansvarsfrihet för styrelsens ledamöter för den tid redovisningen avser. 
13. Beslut att styrelsearvodet för kommande period skall utgå med 30.000kr. Styrelsen 

beslutar själv om fördelning av arvodet. Beslöt att revisorarvodet för kommande år 
skall faktureras. 

14. Antal styrelseledamöter som valdes är 5st samt 3 st suppleanter. 
Styrelsen för 2014-2015 består av följande ledamöter: Anneli Ullbrand, Ann-Sofie 
Olsson, Agnes Blacevska & Caroline-Aleksi Olsson Mägi. 

15. Till ny suppleant i styrelsen valdes Laura Kemppainen. 
Suppleanter för 2014-2015 är Inger Ericsson, Berit Näsström & Laura Kemppainen. 

16. PVC valdes till revisorer. 
17. Valberedningen består av de tre suppleanterna. 
18. Inkomna motioner  

1. Kontakta Stockholms stad ang. möte för iordningsställande av hantering av 
hushållsavfall som kan återvinnas i separat kärl för matavfall/kompost. Stämman 
beslutar att styrelsen kontaktar Stockholmsstad för besök och inbjudan att 
presentera sitt förslag, beslut ang. om detta skall införas i sopsorteringen skall tas 
av styrelsen inom 3 månader. 

2. Nybeställning av skyltar i sopsorteringsrummet görs av ansvarig i styrelsen, Berit 
Näsström. Frågan lyfts även om soprummet kan flyttas. Detta är i dagsläget inte 
aktuellt pga. platsbrist samt bristande följsamhet till sorteringen. I september, i 
samband med städdagen kommer container ställas upp för brännbart material. 

3. Ang upprustning av trappuppgång 54 samt bristande städning i detta hus tas upp. I 
dagsläget har styrelsen valt att prioritera yttertaken till portarna men upprustning 
av trapphusen finns med på åtgärdslistan sedan tidigare. Brister i städningen kan 
förbättras med t.ex. städlista som städfirma signerar. 

4. Sotet utanför fönstret i port 52 (högst upp) kommer att tvättas bort i samband med 
nästa hyra av skylift för att ta bort fågelbon. Detta för att minska kostnaderna för 
hyra/förningen. 

19. Ordförande tackar för visat intresse, mötet avslutas. 
 

 


